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Írásbeli kérdés

Magyar Zoltán
országgyűlési képviselő

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben
Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgy űlésrő l szóló 2012 .

évi XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani а
Földművelésügyi Minisztériumot vezető miniszterhez, minta tárgyban illetékes minisztérium
vezetőjéhez

„A lovas ágazat szerepl ő i puszta ígértelш~él többet követelnek! II . —Mikortól vezetik Ьe
végre а versenyek startdíjainak és egyéb költségeinek csökkentését а magyar lófajták
javára?”

címmel .

А benyújtott kérdésemreа választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr!

А Kincsem — Nemzeti Lovasprogram а szakma által régóta követelt, igényes anyag, amit а
Jobbik teljes mértékben támogat . Azonban hiába а kormánydöntés а program elfogadásáról,

ha annak megvalósulása több területen várat magára . Ahol mégis van némi előrelépés, ott sok

csúszással, gyakran átgondolatlanul és mutyikkal terhelten indult e1 .

Hogy mivel lehetne javítani az ágazat helyzetét? Több olyan lépéssel is, ami a z

államháztartást nem vagy csak minimális mértékben terheli, ugyanakkor az érintetteknek

komoly segítséget jelentene. Ilyen döntés lenne, ha а magyar fajták több területen előnyt

élveznének.

Mindezen okok miatt kérdezem Tisztelt Miniszter Urat :

Mikortól vezetik be végre а versenyek startdíjainak és egyéb költségeinek csökkentését а
magyar lófajták javára?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2015 . január 14 .

Tisztelettel :

Magyar Zoltá n
JObЫk
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